

CLARK COLLEGE

RUNNING START



Learn more about Running Start

THE WASHINGTON STATE PROGRAM THAT ALLOWS YOU TO EARN COLLEGE CREDIT WHILE ENROLLED IN HIGH SCHOOL, TUITION FREE.



Choose your session:

MONDAY, JANUARY 24

WEDNESDAY, FEBRUARY 23

TUESDAY, FEBRUARY 8

THURSDAY, MARCH 10



Location: **ZOOM WEBINAR**

Time: **6:00 PM**



Sign up and more information:



WWW.CLARK.EDU/RUNNINGSTART

EMAIL: START@CLARK.EDU

ALL SESSIONS WILL BE PRESENTED IN ENGLISH, WITH CLOSE CAPTIONING AND LIVE RUSSIAN AND SPANISH LANGUAGE INTERPRETING.

Clark College expressly prohibits discrimination on the basis of race, color, national origin, age, perceived or actual physical or mental disability, pregnancy, genetic information, sex, sexual orientation, gender identity, marital status, creed, religion, honorably discharged veteran or military status, or use of a trained guide dog or service animal in its programs and activities. Learn more at www.clark.edu/nds. If you need accommodation due to a disability in order to fully participate in this event, you should contact Clark College's Disability Support Services Office at 360-992-2314 or 360-992-0901 VP, or visit Penguin Union Building 013, as soon as possible.

CLARK COLLEGE

RUNNING START



NOCHES INFORMATIVAS

Obtenga más información sobre Running Start

EL PROGRAMA DEL ESTADO DE WASHINGTON QUE LE PERMITE OBTENER CRÉDITOS UNIVERSITARIOS MIENTRAS ESTÁ INSCRITO EN LA ESCUELA SECUNDARIA. LAS CLASES SON GRATUITAS.



Elige el día:

LUNES 24 DE ENERO

MARTES 23 DE FEBRERO

MIÉRCOLES 8 DE FEBRERO

JUEVES 10 DE MARCHA



Evento virtual: **ZOOM WEBINAR**

Tiempo: **6:00 PM**



Regístrate y más información:



**WWW.CLARK.EDU/RUNNINGSTART
START@CLARK.EDU**

**TODAS LAS SESIONES SE PRESENTARÁN EN INGLÉS, CON SUBTÍTULOS.
E INTERPRETACIÓN EN VIVO DE RUSO Y ESPAÑOL.**

Clark College prohíbe expresamente la discriminación por motivos de raza, color, nacionalidad, edad, discapacidad física o mental percibida o real, embarazo, información genética, sexo, orientación sexual, identidad de género, estado civil, credo, religión, por condición de veterano retirado con honores o militar activo o por la asistencia de un perro guía o animal de servicio entrenado en sus programas y actividades. Obtenga más información en www.clark.edu/nds. Si necesita algún servicio especial debido a una discapacidad para poder participar plenamente en este evento, debe comunicarse con la Clark College's Disability Support Services Office (Oficina de Servicios de Apoyo para Personas con Discapacidad de Clark College) al 360-992-2314 o visite Penguin Union Building 013, lo antes posible. Si necesita servicio de videollamada, llame al 360-992-0901.

CLARK COLLEGE

RUNNING START



ИНФОРМАЦИОННЫЕ ВЕЧЕРА

Узнайте больше о программе Running Start

**ПРОГРАММА ШТАТА ВАШИНГТОН, БЛАГОДАРЯ КОТОРОЙ
ВЫ МОЖЕТЕ БЕСПЛАТНО СДАТЬ ЗАЧЕТЫ ДЛЯ КОЛЛЕДЖА ВО ВРЕМЯ
УЧЕБЫ В СРЕДНЕЙ ШКОЛЕ.**



*Все сеансы будут
практически
удерживаются*

**ZOOM ВЕБИНАР
в 18:00**



Выберите дату:

ПОНЕДЕЛЬНИК 24 ЯНВАРЯ

ВТОРНИК 8 ФЕВРАЛЯ

СРЕДА 23 ФЕВРАЛЯ

ЧЕТВЕРГ 10 МАРТА

Все сессии будут представлены на английском языке с закрытыми субтитрами.
и живем с русским и испанским переводом.



Зарегистрируйтесь сегодня! больше информации на

**WWW.CLARK.EDU/RUNNINGSTART
START@CLARK.EDU**



Clark College в отношении своих программ и мероприятий безоговорочно запрещает дискриминацию на основе расы, цвета кожи, национального происхождения, возраста, предполагаемой или фактической физической или психической недееспособности, беременности, генетической информации, пола, сексуальной ориентации, гендерной идентичности, семейного статуса, убеждений, вероисповедания, службы в армии или увольнения с военной службы с положительной характеристикой, прибегания к помощи обученной собаки-поводыря или служебного животного. Дополнительные сведения можно узнать на сайте www.clark.edu/nds. Если для полноценного участия в этом мероприятии вам нужна дополнительная помощь в связи с ограниченными возможностями, обратитесь в службу Disability Support Services Office («Служба поддержки людей с ограниченными возможностями») Clark College по телефону 360-992-2314 или 360-992-0901 VP либо посетите корпус Penguin Union Building 013 как можно скорее.